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Svar til Benny E. Karlsen vedr. det åbne Brev 
pr. d. 25. januar. 
 

 

Spørgsmålet om ansvar har været vurderet af advokat Søren Bergenser, der er specialiseret i 
bestyrelsesansvar. Det er hans konklusion, at bestyrelsen ikke har et juridisk ansvar i denne situation.  

Bestyrelsen og undertegne tog driftslederens oplysninger om, at Energistyrelsen berettiget ikke havde 
medtaget Dronninglund fjernvarme på ”Bilag 1”, listen over fjernvarmeselskaber til efterretning, og at de 
tal der skulle havde været indberettet forud for kommenteringsbrevet var korrekt opgjort og indberettet. 
Det blev desværre og som bekendt, i maj 2022 opdaget, at det ikke havde været de korrekte tal 
driftslederen havde indberettet. 

Den nuværende bestyrelse har haft kontakt til Energistyrelsen i slut maj 2022 for at få rettet op på fejlen. 
Dette uden held og uden at kunne oprette fejlen. 

I forbindelse med ansøgningsrunden der åbner d. 14. marts 2023, har jeg ikke fået et konkret svar fra 
Energistyrelsen.  

 

Med Venlig Hilsen 

Svend Bøgh 


